
Boligudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 13. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 58
Er det ministerens opfattelse, at den analyse, som er foretaget af Jyske Bank, jf. artikel 
på www.finans.dk den 2. oktober 2022, og som viser at omkring 30 procent af den 
danske boligmasse skal energiforbedres for at opnå en klimaneutral bygningssektor, er 
korrekt, og har ministeriet en anden viden om, hvor mange danske boliger, der ikke kan 
opfylde kravene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Zimmermann (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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